
 

Møde i beboerbestyrelsen Sanddalsparken 120218 

 

       Deltagere: Bente Kjær ,Steffen, Leif , Børge, Rita og Anne 

 

 

1. Efter sidste møde er kommet invitation til møde om valg af repræsentanter til kredsbestyrelsen 

på Fyn. Anne har fået en opfordring til at stille op. 

 

2. Bente gav en status på arbejdet i den boligsociale helhedsplan i forhold til vores område. 

Der er problemer med at finde egnede lokaler til aktiviteter som beboerrådgivning, lektiecafe og 

lignende, der gerne skulle køre regelmæssigt. I løbet af marts udkommer et nyhedsbrev, hvor de 

forskellige aktiviteter bliver beskrevet. Forslag fra beboerne er naturligvis meget velkomne. Der 

arbejdes bl.a. med planer om bydelsmødrekursus, lektiecafe og naboambassadører. 

  

3.Under eventuelt gjorde Rita opmærksom på, at man skal huske at oplyse det servicenummer, der 

står i SAB-nyt, når man ringer efter nøgleservice, da man ellers risikerer at blive afvist. 

Vi beder administrationen følge op på: 

Udskiftning af de resterende gamle trappesten 

Måtter væk fra opgangene 

Udskiftning af kælderdør ved gavlen i nr. 13 

Maling af kældergangene 

Lys i opgangene skiftet til LED med bevægesensor 

  

 Referent: Anne 


